
 

Referat fra styremøte. 
Møte nr. 2 – 2024. 

 

Dato: 14. mars 2024. Sted: TEAMS 
Klokken: 20.00 – 21.30  
Deltakere: 
 

Kai Christoffersen, Ann-Helén Strandheim, Marianne Holmli Gry Marthinussen, Bente 
Vangen, Gry Anita Pedersen og Rikke Søhoel. 

Forfall:  
Ikke møtt  

 
Dagsorden 

A Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 
Vedtak: Godkjent 

B Økonomi. 
• Årsregnskap 2023. 
• Revisor beretning.  
• Kassa beholdning pr 1. februar 2024 er kroner 256.105, - 

 
Vedtak: Beholdning pr 14.3.2024: Kr 293.758,05 
               Årsregnskap 2023 og revisors beretning ferdig signert uten kommentar 

1-2024 Årsmøte 2024. 
• Dirigent. Kai Chr. 
• Referent. Ann-Helen. 
• 2 stk protokoll underskrivere. Rikke + deltaker på årsmøte. 
• Årsberetning.  

             
Dagsorden: 

1. Åpning med godkjenning av innkalling, saksliste og konstituering. 
2. Årsberetning. 
3. Regnskap 
4. Revisor beretning. 
5. Innkomne saker 

Forslag 1: Økning av kontingent. 
Forslag 2: Endring av vedtekter vedr frist for avholdelse av årsmøte. 
Forslag 3: Endre vedtektene slik at kasserer velges for oppgaven. 

6. Valg. 
7. Avslutning. 

 
 



Vedtak: Forslag 1: Økning av kontingent. Øke kontingenten fra kr 275,- til kr 300,- pr år. 
               Forslag 2: Flytte dato for siste frist for avholdelse av årsmøte til 15. juli. 
               Forslag 3: Da kasserer må inneha kompetanse på føring av regnskap foreslår styret  
                                endring av vedtektene slik at kasserer velges for oppgaven. 
               
               6. Valg: Person utenom valgkomiteen som har opptrådt på vegne av valgkomiteen. 
                             Styret ber om en redegjørelse fra komiteen 

5-2024 Evaluering av klubbens seminar om øyelysing. 
 
 
Vedtak: Positive tilbakemeldinger. Tydelig noe medlemmene ønsker. Mange som deltok. I 
løpet av møtet var vi oppe i 25 deltagere. 

6-2024 
R. S 

Vurdere avlsbeskrivelse som verktøy for oppdrettere?  
 
 
Vedtak: Fra møte i avls- og sunnhetsrådet.   
Avlsbeskrivelse - rasens hjemland. Få en avlsbeskrivelse på alle hunder som skal gå i avl. 
Hvem kan lage en slik avlsbeskrivelse? 

7- 2024 
R. S 

Kan klubben bistå å lage en hannhund liste + oppfordre folk til å melde inn 
hannhunder? 
 
 
Vedtak: Lage en liste over hunder som er vurdert og kan brukes i avl? 

8-2024 
R. S 

Hva tenker styret om at oppdrettere oppfordres til å kontakte avlsråd for vurdering av 
parringer?  
 
 
Vedtak: Det er en god ide at avlsrådet blir kontaktet, da de sitter på mye kunnskap om 
hundene rundt om i landet. 

9-2024 
M.B. 
 
 

Tilby medlemmer ulike DNA-kits til rabatterte priser? 
 
Sender deg denne e-post da jeg ser at Norsk Chihuahua Klubb har et samarbeid med 
laboratorium Embark - der klubben tilbyr sine medlemmer ulike DNA-kits til rabatterte 
priser. Kunne ikke dette ha vært noe for Norsk Mops Klubb? Med tanke på gentesting på 
sykdommer til mops? 
 
Vi er jo mange som allerede bl.a. PDE tester våre mopser fra VGL Davis og de tilbyr 
gentesting på det som er relevant for vår rase slik som PDE, DM, HUU, PKDef & PRA-prcd  
https://vgl.ucdavis.edu/dna-tests/dog/pug/all 
 
Kunne styret ha tatt dette opp til diskusjon? At klubben tar kontakt med VGL for å prøve å 
forhandle frem en avtale på rabatterte priser for klubbens medlemmer?  
Tror ikke dette blir så vanskelig da de er gavmilde med rabatter etc.  
 
 
Vedtak: Styret har diskutert saken og kommet fram til at vi ikke er ute etter å lete etter 
sykdommer og mener at de testene vi har i dag avdekker det mest viktige når det gjelder 
helse. 
På sikt kan det bli aktuelt å genteste innavlsgrad. 
 

https://vgl.ucdavis.edu/dna-tests/dog/pug/all


 


